理學院校友百人BBQ
今年是浸大理學院創院四十五周年，院方自四月份開始舉辦了多項慶祝活動，包括桂冠學人講座、啟發科學精神的開放日等，校友們也不忘要送上一份心意，感謝母校和一眾師長多年教導。而理學院各系同學傳統以來，無論是課堂內外關係都十分密切，也希望藉此機會，再次發揚團結精神。生物系、化學系、土木系、數學系四個舊生會，連同計算機科學系和物理系校友代表經商議後，鐵定於12月舉辦一次「理學院校友百人BBQ」。詳情如下：
日期：2006年12月9日（星期六）
時間： 3:30-6:00pm──自由活動
6:00-9:30pm──BBQ
地點：大埔坳自然教育中心小白露餐廳
費用：成人－HK$110


　
  小童－HK$80

目標人數：不少於100人

主禮嘉賓：理學院院長黃偉國教授，暨各系系主任
屆時除邀請理學院現任老師外，還會廣邀各已退休師長，讓校友們可盡情緬懷昔日校園美好時光。

網上註冊登記，請瀏覽: http://www.comp.hkbu.edu.hk/~alumnide/bbq_200612.php
誠意邀請您參加!
This year marks the establishment of the 45th anniversary of Faculty of Science of HKBU. Since April 2006, the Faculty of Science has organized various kinds of activities celebrating the 45th anniversary of the Faculty of Science including the Distinguished Lecture Series and Science Open Day, etc. A lot of alumni did not forget to send a token of regard to express their heart felt thanks to the University and lecturers who had taught them for many years as well as to carry forward the spirit of solidarity of all our fellow alumni.


After the meeting conducted by the alumni from Department of Biology, Chemistry, Civil Engineering and Mathematics plus the representatives from Department of Computer Science and Physics, we have confirmed that a BBQ dinner will be organized in December for all our science alumni. The details of this activity are as follows:

Date:
9th December, 2006 (Saturday)

Time:
3:30 – 6:00 Free time

6:00  -  9:30 PM BBQ

Venue:
Kerry Lake Egret Nature Park (Tolo Paradise)

Fee: 
$110 (adult)



$80 (child)

Target Attendance:
more than 100

Guest:
Dean of Science, Professor Wong Wick W. K. and other Department Heads from Faculty of Science.

We will also invite all the lecturers in Faculty of Science as well as those who have retired in recent years. It is hoped that all alumni can have a chance to gather and share the unforgettable episode in our campus in the past.

For enrollment, please visit:  http://www.comp.hkbu.edu.hk/~alumnide/bbq_200612.php
Let’s join the gathering and carry forward the spirit of love and solidarity of all our fellow alumni.

